
 
 

 
 

МІСЬКА  РАДА 
ПІДВОЛОЧИСЬКОГО РАЙОНУ  ТЕРНОПІЛЬСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

СЬОМОГО СКЛИКАННЯ 
ТРИДЦЯТЬ ШОСТА СЕСІЯ 

ДРУГЕ ПЛЕНАРНЕ ЗАСІДАННЯ  
РІШЕННЯ 

Від 21грудня 2017 року                                                                          № 984 

 
Про надання дозволу на списання 
основних засобів з балансу Колодіївської 
ЗОШ І-IІІ ст. 

Розглянувши клопотання відділу освіти Скалатської міської ради, 
звернення директора Колодіївської ЗОНІ І -III ступенів № 51 від 01.12.2017 
р., дефектні акти на котли, акти на списання зношеного та непридатного 
майна, враховуючи рекомендації постійної комісії з питань житлово-
комунального господарства та комунальної власності, промисловості, 
підприємництва, транспорту, зв’язку та сфери послуг, керуючись підпунктом 
1 пункту «а»  статті  29, пункту 5 статті 60 Закону України «Про місцеве 
самоврядування в Україні», міська рада - 

ВИРІШИЛА: 
1. Надати дозвіл Відділу освіти Скалатської міської ради на списання з 

балансу Колодіївської ЗОШ І-ІІІ ступенів основних засобів, знос на які 
нарахований 100 відсотків, які морально застарілі, фізично несправні та 
непридатні для подальшого використання: 

- Котел газовий „КГ -100”, рік випуску 2004 р., інвентарний номер 
101490175, балансова вартість 4573,00 грн., знос 4573,00 грн., залишкової 
вартості немає. 

- Котел газовий „КГС-100”, рік випуску 2003, інвентарний номер 
101490169, балансова вартість 6065,00 грн., знос 6065,00 грн., залишкової 
вартості немає. 

- Підсилювач «Амфитон 002 стерео» рік випуску 1985, інвентарний номер 
101490144,балансова вартість293,00 грн., знос 293,00 грн., залишкової 
вартості немає. 



- Верстати слюсарні в кількості 8 шт. - рік випуску 1985, інвентарний 
номер 101490120, балансова вартість 174 гр. за одиницю (загальна сума 1392 
грн.) знос 174 грн. за одиницю ( 1392грн - загальна сума ). 

2. Головному бухгалтеру відділу освіти Саламандрі І.Р. списати основні 
засоби з обліку Колодіївської ЗОШ та оформити відповідно до чинного 
законодавства усі правовстановлюючі документи . 

3. Контроль за виконанням покласти на постійну комісію з питань 
житлово-комунального господарства та комунальної власності, 
промисловості, підприємництва, транспорту, зв’язку та сфери послуг.  

 

 
Міський голова                                                               П.В.  Савончак 


